
Zápis ze schůze 12/2022 

9.12.2022 

Kulturní, sportovní a sociální komise  Nová Ves 

 
Program jednání: 

- Představení členů komise 
- Fungování komise 
- Plánované obecní akce 
- Komunikační platforma 
- Festival + oslavy 560.NV, 155 SDH, mikroregion 
- Zpětná vazba 
- Náměty, nápady, diskuse 
- Termíny schůze Kulturní, sportovní a sociální komise Nová Ves 

Přítomni: p. Petr Munzar, p. Pavel Číla, p. Martin Kverka, pí Nikola Malá , p. Vít Marek, p. Adam Radiměřský 

Omluveni: p. Viktor Portele 

Předseda komise pan Petr Munzar zahájil schůzi nově vzniklé Kulturní, sportovní a sociální komise (dále jen 
KSSK). Navzájem seznámil členy komise, předal jmenovací dekrety a předběžný kalendář akcí.  

KSSK se domluvila, že si na další  schůzi řekne, kdo bude mít na starosti jednotlivé obecní akce a kde bude 
potřeba vzájemná pomoc. Další schůze nebude již v letošním roce. 

Dále se komise domluvila na společné komunikační platformě, skrze kterou se budou posílat informace i 
soubory potřebné k chodu komise. 

Příští rok se uskuteční 2.ročník Novoveského festivalu, který bude spojen zároveň s  oslavami 560.výročí 
založení obce Nová Ves a s oslavami Mikroregionu Hrádecko-Chrastavsko. Pavel Číla přišel s  myšlenkou 
propojení výročí obce s výročím 155 let SDH. V rámci festivalu bude opět i část programu vyhrazena dětem. 
Předseda zmínil, že bude rád za každý podnět a nápad, jak dět ský program koncipovat. Martin Kverka se 
nabídl, že zkusí domluvit moderátora akce a zajistit část doprovodného programu pro děti. 

Předseda komise požádal všechny přítomné, aby poskytovali okamžit ou zpětnou vazbu na proběhlé akce, 
aby se do budoucna daly vylepšovat a odstraňovat případné nedostatky.  

Diskuse proběhla i nad termíny akcí v  létě. Martin Kverka dodal, že chtějí opět realizovat letní kino . Termín 
letního kina by měl být vždy mezi ostatními obecními akcemi. Dále komise řešila i bruslení v  ledové hale ve 
Frýdlantu. Vzhledem k termínům Vánoc a svátků se komise shodla, že letos se bruslení mezi svátky konat 
nebude. Hned jak obec dostane volné termíny na leden a únor, tak se bruslení uskuteční. Občané o tom 
budou informováni v nejbližším termínu. 

V červenci proběhne hodně akcí, byl proto vznesen dotaz , zda by šlo přesunout Železného muže a ženu na 
srpen. Petr Munzar slíbil, že vše projedná s  dlouholetým organizátorem Petrem Lövlem. 

Schůze KSSK budou probíhat alespoň 1x měsíčně v předběžném termínu PÁTEK po 17.hodině. Přesný 
termín bude dán členům na vědomí týden dopředu.  

 

Zapsal: Petr Munzar – předseda komise 


